
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2020. gada 15. septembra 
LFF VALDES SĒDES protokols 
  



Latvijas Futbola federācijas (LFF)  
valdes sēdes protokols  
  

Rīgā    
2020. gada 15. septembris, plkst. 10:30  
  

Piedalās: V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, E. Latkovskis, N. Mackevičs, A. Kučinska, V. Mihaļčuka, A. 
Rozītis, J. Engelis 
Protokolē: A. Uldriķis  
Sēdi vada: V. Ļašenko  
Uzaicinātās personas:  E. Pukinsks – LFF ģenerālsekretārs, A. Gaidels – LFF izpilddirektors, D. 
Kazakevičs – LFF Izlašu nodaļas vadītājs 
  

Darba kārtība:  

1.  Par Valdes prioritātēm – infrastruktūra V. Ļašenko 

2.  Par LFF pastāvīgajām un pagaidu komitejām V. Ļašenko  

3.  Dažādi 
3.1 “Vilka” zīmols; 
3.2 Biedru revīzijas process; 
3.3 UEFA un FIFA projekti; 
3.4 Sadarbība ar LTFA; 
3.5 Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, 
datums un vieta. 

E. Pukinsks, 

M. Raspopovs, 

A. Gaidels 

  

Sēdi atklāj V. Ļašenko, secinot, ka kvorums ieradies pietiekams. Sēde tiek atklāta, apstiprinot darba 
kārtību. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.1 

1. Par valdes prioritātēm - infrastruktūra V. Ļašenko 

 
E. Pukinsks iepazīstina ar Futbola infrastruktūras attīstības virzieniem 2021. – 2024. gadam. 
Valdes locekļi iesaistās diskusijā un apspriež izstrādātos virzienus. Katrs valdes loceklis izsaka savu 
viedokli par izstrādāto dokumentu.    
 
Ierosinājums: Apstiprināt Futbola infrastruktūras atttīstības virzienus 2021. – 2024. gadam. 
 
Balsojums:  

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 8 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

1 



 

Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 

Darba kārtības jautājums Nr.2 

2. Par LFF pastāvīgajām un pagaidu komitejām V. Ļašenko 

 
2.1. LFF valde lemj par Sieviešu komiteju. 
 
V. Ļašenko informē, ka Sieviešu komitejas priekšsēdētāja Ruta Dziļuma piedāvā sekojošus Sieviešu 
komitejas kandidātus: Denisu Sarafaņuku, Imantu Bleideli un Jevgeņiju Mihaļkovu. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt Sieviešu komitejā D. Sarafaņuku, I. Bleideli un J. Mihaļkovu, atstājot vienu 
vakantu vietu. 
 
Balsojums:  

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A.Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J.Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
2.1. Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
2.2. LFF valde lemj par Sacensību  komiteju. 
 
V. Ļašenko informē, ka Sacensību komitejas priekšsēdētājs Aleksandrs Isakovs piedāvā sekojošus 
Sacensību komitejas kandidātus: Māri Verpakovski, Ģirtu Mihelsonu, Aināru Dakšu un Egīlu Trušēli. 
Valdes locekļi iesaistās diskusijā par kandidātiem. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt Sacensību komiteju šajā sastāvā. 
 
Balsojums:  

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 8 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

1 

 
2.2. Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 



2.3. LFF valde lemj par Infrastruktūras komiteju. 
 
Tiek uzklausīts kandidāts uz Infrastruktūras komitejas vadītāja vietu. 
LFF valdes sēdei pievienojas Māris Peilāns. Viņš iepazīstina ar savu redzējumu šīs komitejas darbā. 
Valdes locekļi uzdod jautājumus. 
M. Peilāns pamet LFF valdes sēdi. 
 
Ierosinājums: Balsot par Māri Peilānu kā Infrastruktūras komitejas priekšsēdētāju. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
2.3. Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
E. Latkovskis pamet valdes sēdi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.3 

3. Dažādi V. Ļašenko 

 
3.1 “Vilka” zīmols. 
 
LFF valdes sēdei pievienojas Maksims Raspopovs. 
M. Raspopovs informē par “Vilka” zīmola izveidošanu, ieviešanu un šī projekta īstenošanu. 
Valdes locekļi uzdod jautājumus un iesaistās diskusijā. 
LFF administrācijai tiek uzdots sagatavot komunikācijas plānu “Vilka” zīmolam. 
 
3.2 Biedru revīzijas process. 
 
A. Gaidels informē, ka ir uzsākts LFF statūtu un biedru revīzijas process. 
 

Ierosinājums: Balsot par Artura Gaidela, Matīsa Šķiņķa, Artūra Saļņikova, Mārtiņa Ozola, Olafa Pulka un 
Viktorijas Mihaļčukas iekļaušanu LFF statūtu revīzijas darba grupā. 
 
 
 
 
 
 
 



Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 8 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
3.3. UEFA un FIFA projekti. 
 
E. Pukinsks iepazīstina ar UEFA un FIFA īstenotajiem projektiem un finansējumu, ko piešķir 
starptautiskās organizācijas. 
Informācija tiek pieņemta zināšanai. 
 
3.4. Sadarbība ar LTFA. 
 
V. Ļašenko informē, ka LTFA valde 14. septembra sēdē ir nolēmusi lauzt sadarbības līgumu starp LFF 
un LTFA. V. Ļašenko informē arī par 21. septembrī paredzēto LTFA kongresu. 
Valdes locekļi iesaistās diskusijā par situāciju Latvijas telpu futbolā. 
LFF valde lūdz LTFA sniegt finanšu aprēķinus (tāmes, budžetu) Virslīgas un 1.līgas čempionātu 
organizēšanai. 
 
Nākamā LFF valdes sēde notiks 2020. gada 13. oktobrī plkst. 12:00 Rīgā. 
 
Valdes sēde tiek slēgta plkst. 15:00. 
 
LFF prezidents V. Ļašenko ___________________ 
 
 
LFF viceprezidents O. Pulks ___________________________ 
 
 
LFF viceprezidents S. Kovaļovs ___________________ 
 


